
	  
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Ingen bemærkninger. 
 

2. Opfølgninger fra sidste møde. 
Intet. 
 

3. Formanden orienterer. 
- Der er 4 på venteliste, så der oprettes introhold efter nytår. 
 

4. Kasseren orienterer 
- Regnskabet blev gennemgået uden bemærkninger. 
- Der var enighed om at bruge nogle af de ekstraordinære indtægter på en plasma skærm til 
mødelokalet. 
 

5. Sekretæren orienterer 
- Intet at bemærke. 
 

6. Webmaster orienterer 
- Hjemmesiden er opdateret med kursusbeskrivelser. 
- Der er købt ekstra plads til upload af billeder til Jyske. 
- Der skal købes en dropbox pro til Jyske. 
 

7. Billedsekretæren orienterer 
- Mads afleverede en oversigt over hvordan det er gået med konkurrencerne i år. 
- Vi mangler en oversigt over hvem der har deltaget i de enkelte klub, denne fremskaffes. 
- Der skal inden næste generalforsamling nedsættes et udvalg, som skal se på 
konkurrencereglerne, og en evt. ændring af reglerne. 
- Da Mads holder som medlem af klubben efter nytår, tiltræder Carsten Kidmose som 
billedsekretær, og har ansvaret for afvikling af 1. klub 2016. 
 

8. Konkrete emner 
Programmet næste forår blev gennemgået. 
 

9. Indkomne forslag 
- Intet. 


